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Abstract (en)
The apparatus (A) has a circuit-breaker (1) and a disconnector (2) that are fixed to a metallic envelope (3). A driving unit is common for the circuit-
breaker and the disconnector. The unit has an insulating drive rod (4) that is moved in translation in a plane in which movable contacts (12, 22) of
the circuit-breaker and the disconnector are in translation. The unit has a mechanical assembly that is constituted of a cam (80), a drive link and
a deformable rhombus and mounted in the envelope. The assembly has a part driven by the rod by allowing non simultaneous translation of the
contacts.

Abstract (fr)
Appareil de commutation (A) comprenant un disjoncteur (1) et un sectionneur (2) disposés dans un plan et fixés à une enveloppe métallique
(3). Des moyens d'entraînement (4,8,80,81,82) communs comprennent : - une unique tige isolante d'entraînement (4) adaptée pour avoir un
mouvement de translation dans le même plan que celui de translation des contacts mobiles du disjoncteur et du sectionneur, - au moins un
ensemble mécanique (80, 80', 80'', 80''', 9, 90) monté dans l'enveloppe métallique (3) et dont au moins une partie est entraînée par l'unique tige
isolante d'entraînement (4) en permettant la translation non simultanée des deux contacts mobiles.
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